
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes mandag den 30. september 

2024 kl. 18.00-21.00 i Konferencelokalet på 

skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Stine Prammann, Martine 

Bentsen, Mette de Fine Licht og Christine 

Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende:  
 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

 Fotografering – portræt ved 

Modulfoto 

 

20 min. – Husk kammen 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette Klint blev valgt 

Velkommen til de nye elevrødder Liva og Philippa. 

Carsten orienterede kort om arbejdet i 

skolebestyrelsen. 

 

3. Meddelelser fra: 

 

18.20 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Resultatet af budgetforhandlingerne 

Kommunalbestyrelsen har holdt fast i det 2-

årige budget, og der er ikke indført nogle 

besparelser på skolens område i år. 



Samtidig er der tilført 2 mio. kr. til Børn, skole 

og kulturområdet, midler der er varige. 

Uge 39 er gået rigtig godt. Og kagerne var der 

mange af og alt blev udsolgt. Det fungerede 

fint med at samle kaffe og kage samlet på 

administrationsgangen. 

Ift. PLOV ønsker skolebestyrelsen, at en 

mobilløsning som varslingssystem kun er et 

supplement. 

 

 Skolen  

 

  Uge 39 – status 

Tak til de forældre der hjalp til bl.a. 

med at bage kager og var med til at 

sælge kaffe og kage. 

De indsamlede midler skal komme 

eleverne til gode, som elevrådene skal 

komme med ideer til hvordan de skal 

bruges. Tak også til lærerne der har 

forberedt og gennemført en fed uge. 

Torsdagen var præget af dårligt vejr, og 

mange kørte i bil. Det betød, at der var 

mange biler rundt omkring skolen. 

 Ansættelsessamtaler uge 39 

Det er lykkedes os at få besat dansk-

lærerstillingen. Ligeledes har vi fået 

besat stillingen som inklusionspædagog. 

Desværre er der en pædagog der har 

sagt op. Så bestyrelsen må meget gerne 

stille med en repræsentant til 

samtalerne. 

 Idrætssal manglende vandtryk 

Brandslangerne i idræt skal kunne 

sprøjte 10 m., men kan kun sprøjte 1 m. 

Det er svært at få trykket så højt op, 

men der er et arbejde i gang med at 

udskifte vandrørene på skolen så 

vandtrykket kan øges. Og skolen har 

købt 4 brandslukkere, så vi kan holde 

salen åben. 

- Skolens ordblindevejleder vil gerne 

holde to foredrag for forældre og 

skolebestyrelsen synes det er en god 

ide. 

- Kommunen har besluttet at ændre navn 

for 0. klasse til børnehaveklassen. Det 

sender et signal om at rummelighed og 

trivsel er vigtigt. 

 

 Lærerne 

 

 Intet 



 Eleverne 

 

 Der har ikke været afholdt møde i elevrådene. 

Uge 39 var god, og det var dejligt med 

mulighed for fordybelse i et emne og et afbræk 

fra normal undervisning. 

 

 Udvalg 

 

 - Boldbanerne ved Thomas Holte 

Thomas har været i kontakt med 

forvaltningen om forbedringer på 

banen. Og der er sat penge af til 

rullegræs foran målene. Det bliver lavet 

i efterårsferien. Skolen vil gerne have 

en kunststofbane, og vi synes det er 

berettiget skolens størrelse taget i 

betragtning. Det er samtidig den eneste 

holdbare løsning. Vi mangler desuden 

at forvaltningen lever op til en aftale om 

at de kommer løbende og plejer banen. 

- Forslag om udvalg som kan arbejde 

med støtteforeningen (Cathrine er 

stoppet). 

Støtteforeningen har rakt ud til 

skolebestyrelsen for et tættere 

samarbejde. Skolebestyrelsen udpegede 

to medlemmer (Mette F og Christine) til 

dette arbejde. Vi håber det fører til et 

tættere samarbejde. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Der er tilført 1 mio. kr. til Tandplejen. 

Kommunens anlægsbudget er beskåret med 1 

mio. kr. 

Der er fokus i forvaltningen på 

alkoholindtagelse blandt de unge. Der er et 

ønske om at de ekstra midler til BSK også går 

til dette område. At afholde en alkoholfri 

skoledag for 9. klasserne vil skolebestyrelsen 

gerne hjælpe til med at få til at ske. Arbejdet 

foregår i første omgang i forvaltningen. 

Kommunen vil kraftigt opfordre til at hele 

dagen bliver alkoholfri, men kan ikke blande 

sig i, hvad der sker privat. 

Arbejdet med Fremtidens Skole er blevet 

skubbet lidt pga. ny lovgivning, der er på vej. 

Der blev spurgt ind til analysen af de eksterne 

konsulenters analyse af om midlerne til 

skoleområdet bliver brugt effektivt. Den 

analyse er ikke lavet endnu. 

 

 PAUSE 19.00 – 19.05  

 



4. Legepladsrapporter 

 

 Bilag 1. Legepladsvurdering - 2024-06-28 – 

Diget 

Bilag 2. Legepladsvurdering - 2024-06-28 – 

Dalen 

Bilag 3. Legepladsvurdering - 2024-07-02 - 

Skolen 

Bilag 4. Handlingsplan - Skolens legepladser – 

2024 

Inden 1/1-2025 vil vi gerne være i mål med 

udbedringer af manglerne i rapporterne. Det er 

bl.a. udskiftning af en gynge på SFO’en samt 

udskiftning af basketstativerne i mellemtrinnet. 

Til gengæld har vi fjernet nogle basketstativer i 

lillegård, der ikke længere kunne bruges. 

Desuden bliver vi nødt til at sætte penge af til 

faldunderlag rundt om trambolinerne i lillegård. 

Elevrådet må rigtig gerne komme med ideer til 

indkøb af nye legeredskaber, som vi kunne 

ønske at støtteforeningen kunne finansiere. 

 

5. Ordensregler 

Gennemgang af nuværende 

regler med input fra 

eleverne og lærerne 

 

 Bilag 5. Ordensregler - Godkendt i SB 17-8-

2022 

Eleverne tager det med på næste elevrådsmøde, 

og vender tilbage på et senere 

skolebestyrelsesmøde. 

 

6. Princip 4  

Forventninger til forældre-

samarbejdet 

 

 Bilag 6. 4 Princip for forældresamarbejde - 

2024-06-18 i SB 

Skolebestyrelsen drøftede punktet, og vil tage 

det på kommende SB-møder igen. Det vil være 

udvalgte konkrete separate punkter/temaer, 

f.eks. rammerne for det gode 

forældresamarbejde. 

 

7. Eventuelt 

 

 Intet 

 

 

Kommende møder: 

 

 


